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Hermed en tilbagemelding på vores nye træningslokaler 

Vi er super glade for at overtage gymnastiksalen + depotet, da det giver vores klub nye muligheder. De nye 
lokaler gør det muligt at tage imod flere børn og unge fra Ishøj og omegn, da vi kan udvide træningstiderne 
og oprette nye/flere hold.  
 
Indtil videre har vi dog ikke haft mulighed for at træne flere hold samtidig, da gulvet i depotet (dojo 2) ikke 
egner sig til at træne på - men vi håber på at blive godkendt til et nyt gulv, så vi kan udnytte depotrummet 
fuldt ud. 
 
Da de nye lokaler har egen indgang, giver det os mulighed for at træne på alle tider af døgnet, hvilket 
betyder at vi nu kan konkurrere på lige fod med landets større klubber, der allerede træner under disse 
vilkår. 
 
Desuden giver overtagelsen mulighed for en større kontaktflade til forældrene, da dojo og klublokale vil 
være under samme tag, når vi får sat en skillevæg op mellem dojo 2 og klublokalet. Dette skaber den 
forbindelse mellem det sportslige og sociale aspekt, som vi ønsker i klubben. Forældrene vil have mulighed 
for at følge børnenes træning og samtidig vil det give forældrene større mulighed for at tage ejerskab og på 
den måde blive en del af klubben. På nuværende tidspunkt kan vi allerede se at forældrene hygger sig i det 
interimistiske klublokalet, hvilket vi forventer bliver endnu bedre når gulvet og skillevæggen kommer op og 
vi får mulighed for at indrette lokalet rigtigt. 
 
De nye lokaler har ydermere givet os mulighed for at sige ja til, i samarbejde med Get2Sport, at oprette et 
hold for børn og unge med diagnoser, med opstart sidst i august. 
 
Alt i alt er vi meget positive over de muligheder de nye lokaler (med div. ombygninger) vil give os. 
 
Venlig hilsen 
Carsten Alberg 
Ishøj Karate Klub 
 


